
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 16. april 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 347
Er det rimeligt, at der ikke er lige konkurrence om at ansøge om tilskud, således at man
med ét nummer har kunnet lave flere ansøgninger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Katarina Ammitzbøll (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Katarina.Ammitzboll@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Helveg Petersen
formand
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